
 

 

REUNIÓ JUNTA AFA I FAMÍLIES CONVIDADES. 

DATA: 2 de febrer de 2022 

HORA: 17.45h  

Assistents: Verònica Farré, Vanesa Villegas, Lidia Colom,  Mariam de la Junta del AFA i Alba 
Tembleque, Gema,  Maria Isabel, Almudena i Jorge, famílies de l’escola i la Sandra Xiquès de la 
comissió del menjador.  

ORDRE DEL DIA 

1. Informar de la visita de la S
menjador) al menjador de l’escola. 

2. Carnaval: Parlar de la possibilitat de fer alguna cosa conjunta AFA
3. Seguretat al bus escolar. Parlar de les gestions fetes per millorar
4. Gestió de l’AFA. Reunió amb l’ajuntament. 

 

1. La Sandra Xiquès explica la visita que va fer al menjador de l’escola. Explica que tot i que l’espai 
és just (la cuina abasteix el menjar de 140 alumnes) el menjar té molt bona pinta i és del tot 
casolà. Explica que les llegums es cuinen a l’escola. Inf
penjar fotos de l’olla perquè les famílies puguin veure com és el menjar, però l’empresa li ha dit 
que no es pot fer per manca de temps. 

Les famílies assistents expressen les queixes que els seus fills han fet ar
relacionades amb la quantitat del segon plat. Expliquen que posen mitja hamburguesa i pocs 
seitons. La Sandra diu que aquest tema es va parlar i que comencen amb mitja hamburguesa 
perquè alguns petits ja en tenen prou però poden repet

Altres famílies comenten que creuen que el projecte de jo em serveixo fa que els nens no tastin el 
què no els hi agrada i creuen que caldria induir una mica a menjar alguna cosa de cada plat. 

Es parla també dels càstigs a l’hora de l’esbarjo i es pos
posat a alguns infants. Es comenta l’actitud d’un dels monitors del menjador que no agrada als 
nens i a les famílies, algunes famílies expliquen que han fet mail amb la coordinadora i altres 
directament amb aquest monitor i han rebut resposta. 

Es demana que la llibreta de seguiment del menjador es faci a tot infantil i no només  a P3. 
Sobretot per les famílies dels infants que ho demanin perquè els seus fills/es tenen més dificultats 
en el menjar.  

S’acorda que s’informarà al equip directiu de l’escola d’aquestes queixes i es redactarà una carta 
des de l’AFA a la coordinadora del menjador exposant aquests cometaris recollits. 
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Informar de la visita de la Sandra Xiqués (representant de les famílies a la comissió de 
menjador) al menjador de l’escola.  
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1. La Sandra Xiquès explica la visita que va fer al menjador de l’escola. Explica que tot i que l’espai 
és just (la cuina abasteix el menjar de 140 alumnes) el menjar té molt bona pinta i és del tot 
casolà. Explica que les llegums es cuinen a l’escola. Informa que ha fet la proposta a l’empresa de 
penjar fotos de l’olla perquè les famílies puguin veure com és el menjar, però l’empresa li ha dit 
que no es pot fer per manca de temps.  

Les famílies assistents expressen les queixes que els seus fills han fet arribar a casa sobretot 
relacionades amb la quantitat del segon plat. Expliquen que posen mitja hamburguesa i pocs 
seitons. La Sandra diu que aquest tema es va parlar i que comencen amb mitja hamburguesa 
perquè alguns petits ja en tenen prou però poden repetir.  

Altres famílies comenten que creuen que el projecte de jo em serveixo fa que els nens no tastin el 
què no els hi agrada i creuen que caldria induir una mica a menjar alguna cosa de cada plat. 

Es parla també dels càstigs a l’hora de l’esbarjo i es posen exemples concrets dels càstigs que han 
posat a alguns infants. Es comenta l’actitud d’un dels monitors del menjador que no agrada als 
nens i a les famílies, algunes famílies expliquen que han fet mail amb la coordinadora i altres 
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nformarà al equip directiu de l’escola d’aquestes queixes i es redactarà una carta 
des de l’AFA a la coordinadora del menjador exposant aquests cometaris recollits. 
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2. Es comenta la possibilitat de fer alguna cosa per carnaval a l’escola però es valora 
adient per la situació de la COVID.  En el full informatiu, l’escola ja va dir que les famílies, enguany, 
encara no podien entrar a l’escola. 

S’acorda que com cada any l’AFA convidarà a berenar a l’alumnat 

3. Es comenta que ja s’han fet les queixes oportunes al Consell Comarcal sobre la brutícia del bus i 
sobre els cinturons que es deslligaven a mig camí. 

Les famílies comenten que els cinturons ara els han apretat massa i els infants arriben amb el 
cinturó marcat a la pell.  

S’acorda que es tornarà a posar en coneixement del Consell C

Es comenta que estem preparant una activitat lúdica juntament amb l,escola per conscienciar de 
la importància de la seguretat vial. Si,

4. Gestió del AFA  

Només es queda la junta del AFA 

La Lidia i la Vanessa expliquen la reunió amb l’A
per la subvenció que dóna cada any l’Ajuntament a l’
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2. Es comenta la possibilitat de fer alguna cosa per carnaval a l’escola però es valora 
COVID.  En el full informatiu, l’escola ja va dir que les famílies, enguany, 

encara no podien entrar a l’escola.  

S’acorda que com cada any l’AFA convidarà a berenar a l’alumnat  amb coca i xocolata.

ja s’han fet les queixes oportunes al Consell Comarcal sobre la brutícia del bus i 
sobre els cinturons que es deslligaven a mig camí.  

Les famílies comenten que els cinturons ara els han apretat massa i els infants arriben amb el 

arà a posar en coneixement del Consell Comarcal aquest fet perquè el revisin. 

Es comenta que estem preparant una activitat lúdica juntament amb l,escola per conscienciar de 
la importància de la seguretat vial. Si, ha de perfilar com es farà i quan.  

Només es queda la junta del AFA  

essa expliquen la reunió amb l’Ajuntament i els documents que cal que es redactin 
a subvenció que dóna cada any l’Ajuntament a l’AFA. 

2. Es comenta la possibilitat de fer alguna cosa per carnaval a l’escola però es valora que no és 
COVID.  En el full informatiu, l’escola ja va dir que les famílies, enguany, 

amb coca i xocolata. 

ja s’han fet les queixes oportunes al Consell Comarcal sobre la brutícia del bus i 

Les famílies comenten que els cinturons ara els han apretat massa i els infants arriben amb el 

omarcal aquest fet perquè el revisin.  

Es comenta que estem preparant una activitat lúdica juntament amb l,escola per conscienciar de 

juntament i els documents que cal que es redactin 


